
	

	

	

Rapport från Etiknämnden 2021/2022 
 
Etiknämnden har från föregående årsmöte bestått av Ann-Charlotte Klingberg, 
ordförande, Eva Sagert samt Björn Karlsson Grinde.  
 
Etiknämnden har under verksamhetsåret (fr o m mars 2021 t.o.m. februari 2022) 
haft 10 möten samt två seminarier, båda online p.g.a. Corona epidemin. Båda 
seminarierna har gått igenom den etiska koden på olika sätt men också tagit 
upp andra frågor om oberoende och objektivitet som tas upp i olika delar av 
standarden med specifika scenarier och frågeställningar rörande kodens 
principer och uppföranderegler. Deltagarna har i utvärderingarna gett mycket 
gott betyg för såväl innehåll som format. 
 
Etiknämnden har i samband med/eller direkt efter seminarierna fått specifika 
frågor om råd vilka har besvarats till de medlemmar som ställt frågan.  Det här 
anser vi vara en bra form för medlemmarna att kunna diskutera frågeställningar 
runt den yrkesetiska koden. Vi välkomnar ytterligare frågor. 
 
För att undvika missförstånd framöver, föreslår vi att instruktionen för 
Etiknämnden ändras så att vi endast behandlar frågor från medlemmar som vill 
uppge sitt namn till Etiknämnden. Etiknämnden behandlar all information 
konfidentiellt. 
 
Etiknämnden har arbetat i enlighet med sin instruktion. Vi arbetar också i 
enlighet med den arbetsordning som beslutats i nämnden. 
 
  
	


